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مدیرکل ورزش و جوانان مازندران:
۴۱ پروژه ورزشی نیمه کاره در 

مازندران وجود دارد
مدیرکل ورزش و جوانان مازندران شمار پروژه 
های ناتمام را ۴۱ پروژه ذکر کرد و گفت: ۳۱۵ 

میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل آن نیاز است.
علی رجبی عصر سه شنبه در جلسه شورای 
ورزش استان به گزارشی از عملکرد یکساله ورزش 
طول  در  داشت:  اظهار  و  پرداخت  مازندران 
یکسال گذشته، تعداد ورزشکاران سازمان یافته 

در استان مازندران ۷ درصد رشد داشته است.
رجبی افزود: سال گذشته ۳۶۵ مدال گرفتیم که 
به نوعی به ازای هر روز یک مدال کسب کرده ایم. 
مسابقات  از  مازندران  استان  میزبانی  به  وی 
مختلف ورزشی ملی و بین المللی اشاره کرد و 
گفت: در طول این مدت، میزبانی از مسابقات 
داشته  افزایش  درصد   ۳۳ بین المللی حدود 
ورزشکاران  پرتعداد  حضور  از  رجبی  است. 
و  گفت  ملی  تیم های  اردوهای  در  مازندرانی 
نسبت  به  گذشت  که  سالی  در  داشت:  بیان 
سال گذشته ۱۰۴ درصد رشد ملی پوشان مازنی 
استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  داشتیم.  را 
مازندران ادامه داد: در یک سال گذشته ۵۵ بار 
در استان مازندران، میزان اردوهای ملی بوده ایم.

رجبی همچنین به بحث باشگاه های ورزشی 
اشاره کرد و از رشد ثبت باشگاه های ورزشی خبر 
داد و بیان کرد: تعداد مجوز فعالیت باشگاه های 
خصوصی ۵۲ درصد رشد داشتیم و در بحث 
برگزاری مجامع ورزشی ۹۰ درصد رشد داشتیم 
و ۱۹ مجمع را در یکسال گذشته برگزار کرده ایم.

وی از توجه ویژه به بحث ورزش روستاها گفت 
و بیان داشت: ۸۶ خانه روستایی را در روستاهای 
مختلف راه اندازی کرده ایم و همچنین رشد خوبی 
در جشنواره های فرهنگی ورزشی داشته ایم. وی 
از توجه ویژه به ترویج ورزش همگانی اشاره کرد و 
ادامه داد: در ورزش همگانی ۱۵۲ برنامه متفاوت 
در بحث ورزش همگانی در شهرهای مختلف 
و جوانان  ورزش  مدیرکل  داشتیم.  اجرا  استان 
جوانان  حوزه  به  ویژه  نگاه  به  مازندران  استان 
اشاره و بیان کرد: با استقبال جوانان در یکسال 
نهاد  گذشته، ۱۶ ثبت مجوز تشکل های مردم 
داشتیم. وی ادامه داد: بیشترین صدور مراکز 
را داشته ایم که حدود ۱۵ مورد  ازدواج  مشاوره 
بوده است و همچنین ۱۴ درصد رشد در بحث 
برنامه های فراغتی داشته ایم. مدیرکل ورزش و 
جوانان استان مازندران به بحث زیرساخت های 
ورزشی اشاره کرد و گفت: بزرگترین کار ما این 
بود که ما ۳۳ پروژه نیمه کاره ورزشی را افتتاح 
کرده ایم که ۲۳۳ درصد رشد داشته ایم. رجبی 
مانده ۳۱۵  باقی  پروژه   ۴۱ برای  داشت:  تاکید 

میلیارد بودجه نیاز است.

علت ۹۹ درصد از آتش سوزی 
جنگل ها »انسان« است

لرستان  آبخیزداری  و  منابع طبیعی  مدیرکل 
تأکید کرد: علت ۹۹ درصد آتش سوزی جنگل ها 
نشست  در  میرزایی  حسین  است.  »انسان« 
منابع  مردم نهاد  تشکل های  با  هم اندیشی 
طبیعی و زیست محیطی فرارسیدن ماه محرم 
و ایام شهادت سرور و سالار شهیدان حضرت 
اباعبدالله الحسین )ع( و هفتاد و دو تن از یاران 
داشت:  اظهار  و  گفت  تسلیت  را  آن حضرت 
استاندارد جهانی حفاظت از جنگل ها و مراتع 
به ازای هر هزار هکتار یک نفر است که این عدد 
در ایران هر ۱۳ هزار هکتار یک نفر است. وی 
به تعداد ۱۷ پاسگاه حفاظتی بهره برداری شده، 
شش پاسگاه در حال ساخت، دو پاسگاه در حال 
اخذ مجوز و ۲۰ هزار نفر جذب همیار طبیعت 
اشاره کرد و افزود: مهم ترین چالش های منابع 
طبیعی نشأت گرفته از عامل انسانی و طبیعی 
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل  است. 
شامل  انسانی  عوامل  داشت:  بیان  لرستان، 
ضابطه،  بدون  عمرانی  و  عمومی  طرح های 
و  جنگلی  درختان  زیراشکوب  کشت  حریق، 
اراضی دیم کشاورزی،  به عنوان  مراتع  تخریب 
قطع درختان جنگلی و… و عوامل طبیعی شامل 
آفات و بیماری های جنگلی، حریق بین یک تا ۱۰ 
درصد است. مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
لرستان، مهم ترین عامل ایجاد حریق در جنگل 
درصد  یک  و  انسانی  درصد   ۹۹ را  مرتع  و 
منافع  تضاد  کرد:  تصریح  و  دانست  طبیعی 
مردم با دولت، تبدیل اراضی جنگلی و مرتعی 
به زمین های زراعی، اختلافات قومی و قبیله ای، 
آتش زدن پس چر مزارع و سرایت به اراضی ملی، 
بی احتیاطی بهره برداران و گردشگران و رانندگان 
لوکوموتیوهای  جرقه  جنگلی،  جاده های  در 
قدیمی و… از جمله دلایل آتش سوزی جنگل ها 

و مراتع به شمار می رود.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
هرمزگان مطرح کرد؛

لزوم اهتمام مردم به صرفه جویی 
در مصرف برق برای گذر از تابستان

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان 
با  می توانند  هرمزگانی  برق  مشترکان  گفت: 
یک  برق  مصرف،  در  جویی  صرفه  درصد   ۱۵
در  کریمی  محمد  کنند.   تامین  را  شهرستان 
نشست ویدئوکنفرانسی با حضور وزیر نیرو با 
آینده و پیش  اشاره به تداوم گرما در روزهای 
بینی های هواشناسی، اظهار کرد: اگر از مجموع 
در  خانگی  برق  مصرف  مگاوات   ۸۰۰ و  یکهزار 
هرمزگان، حدود ۱۵ درصد صرفه جویی شود؛ در 
واقع ۲۸۰ مگاوات مدیریت شده که می توان برق 

یک شهرستان همچون قشم را تأمین کرد.
وی بیان کرد: در خرداد ماه امسال ۲۵ درصد 
از قبوض صادر شده در هرمزگان مشمول پاداش 
شدند، اگر این صرفه جویی تداوم پیدا کند قبض 
و  شده  رایگان  مصرف  خوش  مشترکان  برق 
استفاده از جوایز ارزشمند پویش با انرژی هم به 

این مشترکان تعلق می گیرد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان، 
در مورد صرفه جویی و مدیریت مصرف برق در 
صنایع نیز گفت: صنایع مستقر در شهرک های 
صنعتی استان به صورت هفتگی و به مدت ۲۴ 
ساعت مدیریت مصرف و کاهش مصرف دارند، 
صنایع بالای ۲ مگاوات خارج از شهرک ها هم 
تا ۲۴ شب،  از ساعت هشت صبح  موظف اند 
حدود ۵۵ درصد از مصرف خود را کاهش دهند 

و مدیریت مصرف داشته باشند.
از  استفاده  به  را  کریمی مجتمع های تجاری 
مولدهای برق تشویق کرد و گفت: این مجتمع ها 
موظف شده اند و در این زمینه تفاهم نامه به 
امضا رسیده است، اگر ما به شرایطی برخورد 
کنیم که نیاز به مدیریت مصرف بیشتر باشد از 

مجتمع های تجاری هم انتظار همکاری داریم.
وی با اظهار تأسف از اینکه در بخش هایی از 
بازار و پاساژهای هرمزگان روشنایی غیرضروری 
زیادی وجود دارد، گفت: در مراکزی از بازار حتی 
نیز  پرمصرف  گازی  لامپ های  از  مواقع  برخی 
استفاده می شود، لامپ های گازی گرمازا هستند 
و فشار بیشتر به کولرها می آورند، این لامپ ها 
از آن ممنوع  استفاده  و  مصرف بی رویه دارند 
است. کریمی درباره استفاده از رمز ارزها نیز 
گفت: دستگاه های ماینر و استخراج رمز ارز از 
چالش های موجود است، دستگاه های استخراج 
رمز ارز مصرف خیلی بالایی دارند، استفاده یکجا 
از ۱۰ دستگاه ماینر به منزله روشن شدن همزمان 
۱۰ کولر گازی است، کسانی که می خواهند رمز 
ارز داشته باشند باید نام نویسی کنند و طبق 
قانون از تعرفه برق در این زمینه استفاده کنند.

وی یادآور شد: در برخی از مناطق استان و 
در اراضی کشاورزی متأسفانه دستگاه های رمز 
ارز غیر قانونی فعال است، توصیه ما با توجه به 
شرایط سخت کنونی و مشکلاتی که ایجاد شده، 
از مدار خارج کردن این دستگاه ها است، قطعاً 
اگر کشفیاتی صورت گیرد جرم انگاری می شود و 

جرایم سنگین اعمال خواهد شد.

میزان ذخایر کالاهای اساسی در 
استان همدان مناسب است

استاندار همدان گفت: میزان ذخایر کالاهای 
افزایش  حال  در  و  مناسب  استان  در  اساسی 

است و در این زمینه نگرانی نداریم.
تنظیم  قاسمی فرزاد در جلسه ستاد  علیرضا 
بازار و کارگروه آرد و نان استان ضمن تسلیت 
)ع(،  اباعبدالله الحسین  حضرت  شهادت  ایام 
گفت: تا امروز ۹۰ هزار تنُ گندم از کشاورزان 
میزان  از  درصد   ۱۳ حدود  که  شده  خریداری 
تولید گندم در استان است. وی با اشاره به اینکه 
میزان ذخایر کالاهای اساسی در استان مناسب 
و در حال افزایش است و در این زمینه نگرانی 
نداریم، افزود: با تلاش اعضای ستاد تنظیم بازار 
استان، تمامی کالاهای موجود در بازار با ثبات 
قیمت و یا در برخی موارد روند کاهش قیمت 

روبرو هستند.
از  استفاده  با  باید  داد:  ادامه  قاسمی فرزاد 
هزینه  کاهش  و  بهره وری  افزایش  روش های 
تولید، هزینه تمام شده کالاها را هم کاهش داد.
استاندار همدان با بیان اینکه با نظارت بیشتر 
و دقیق تر در شهرستان ها، به کیفیت بخشی نان 
توجه بیشتری شود، گفت: نظارت و بازرسی از 
اصناف به صورت متمرکز و هماهنگ انجام شود 

تا رضایتمندی عمومی را در پی داشته باشد.
وی اضافه کرد: میزان ۴ میلیون و ۵۰۰ هزار 
استان،  مرغداری های  در  جوجه ریزی  قطعه 
علاوه بر تأمین نیاز استان، ظرفیت صادرات را 

نیز ایجاد می کند.

رضا ابراهیمی در جلسه ستاد راهیان نور آذربایجان 
غربی، اظهار کرد: با پیگیری سپاه شهدا و استاندار 
برای  آزمایشی  صورت  به  امسال  آذربایجان غربی، 
شهرستان چالدران هم کاروان های راهیان نور اعزام 

می شوند تا از یادمان این شهر بازدید کنند.
باید  استان  یادمان های شهدا در  ادامه داد:  وی 
به شکل مطلوب معرفی و شناسانده شوند تا نسل 
جوان بیش از پیش در آنها حاضر شده و از فیوضات 

معنوی راهیان نور بهره مند شوند.
استاندار  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
اینکه در خصوص معرفی  بیان  با  آذربایجان غربی 
این  در  باید  افزود:  است،  یادمان ها کمکار شده 
خصوص ورود جدی شود و یادمان شهدا با تیزرهای 

مختلف و همچنین تولید محتوا معرفی شوند.
وی با بیان اینکه این یادمان ها نماد ایثار و مقاومت 
هستند، اضافه کرد: علاوه بر ۱۲ هزار شهید استان 
۲۴ هزار شهید مهاجر در استان وجود دارد بنابراین 
تکلیف داریم و دینی برگردن ماست که باید ادا کنیم. 
نباید طوری باشد که فردا افسوس بخوریم که چرا 

نتوانستیم در مورد یادمان ها کاری انجام دهیم.
آذربایجان  استاندار  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
غربی با اشاره به تکمیل زیر ساخت های یادمان ها 
داریم که  استان  یادمان مصوب در  اظهار کرد: ۶ 
یک سری سازمان های معین برای یادمان ها در نظر 
گرفته شده است و دستگاه های معین این موضوع 
را با جدیت دنبال کنند. ابراهیمی به یادمان شهید 
کاظمی پیرانشهر اشاره کرد و گفت: انتظار این است 
نهاد مربوطه به این یادمان ورود جدی داشته باشد.

نور  راهیان  اعزام  اینکه  به  توجه  با  افزود:  وی 
بنابراین  می شود  شروع  تیرماه   ۳۰ از  شمال غرب 
تمامی دستگاه های معین در طول این ایام حتماً یک 

نماینده مستقر در یادمان مورد نظر داشته باشند.
کشور  غرب  شمال  نور  راهیان  مرکز  افزود:  وی 
در شهرستان مهاباد و در محل پادگان امام سجاد 
)ع( ایجاد می شود که با پیگیری مقام عالی استان 
اعتباری برای این مجموعه اختصاص یافته است و 
ضروری است از تمام ظرفیت شهرستان ها در جهت 

آماده سازی آن استفاده شود.
ابراهیمی افزود: این مجموعه هم یک زیر ساخت 
خوب در حوزه راهیان نور شمال غرب کشور است و 
هم در مراسم پیاده روی اربعین بخشی از مشکلات 
را حل می کند.همچنین راویان راهیان نور هم باید 
راویان مسلطی باشند و مطالب متقنی مطرح کنند.

معاون سیاسی امنیتی استاندار آذربایجان غربی 
افزود: در طول ۳۲ ماهی که دولت آیت الله رئیسی 

مستقر بود از نظر زیر ساختی برنامه های خوبی در 
حوزه راهیان نور صورت گرفت.

دفاع  ارزش های  نشر  و  آثار  حفظ  بنیاد  رئیس 
متأسفانه  کرد:  بیان  هم  غربی  آذربایجان  مقدس 
لازم  سازی  فضا  راه ها  بین  در  نه  و  در شهرها  نه 
صورت نمی گیرد در حالی که پویا سازی یادمان ها 
باید مورد توجه قرار گیرد. سردار جلیل وحیدی ادامه 
فضا سازی شود  یادمان ها  در  است  داد: ضروری 

و گروه های جهادی به همین منظور به این مناطق 
اعزام شوند، گفت: همچنین حوزه های علمیه هم در 
هر یادمان یک عالم دینی مستقر کنند تا به شبهات 
و سوالات شرعی جواب دهند و صدا و سیما هم 
در یادمان ها حضور داشته باشد .وی با بیان اینکه 
یکی از ارکان راهیان نور راوی ها هستند بنابراین هر 
روحانی باید راوی هم باشد، افزود: مدیران دستگاه ها 

نیز در یکی از یادمان ها حضور داشته باشند.

معاون استاندار آذربایجان غربی:

وان راهیان نور می شود چالدران میزبان کار
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان غربی گفت: امسال به صورت آزمایشی برای شهرستان چالدران هم کاروان های راهیان نور اعزام می 

شوند تا از یادمان این شهر بازدیدکنند.
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معنوی راهیان 
نور بهره مند 

شوند

مدیرکل بنیاد مسکن بوشهر:

گفت:  بوشهر  استان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
به  روستایی  مسکن  تسهیلات  سهمیه  افزایش  برای  محدودیتی 
شهرستان ها را نداریم. امیر برومند در نشست با فرماندار شهرستان 

گناوه با اشاره با اقدامات صورت گرفته در بخش مسکن روستایی 
اظهار کرد: میزان مقاوم سازی واحدهای مسکونی در استان بوشهر 
تا پیش از دولت سیزدهم ۵۸ درصد بود، که با تلاش های صورت 

گرفته مقاوم سازی ها به ۶۵ درصد افزایش یافته است.
وی، باز پرداخت تسهیلات بانکی مقاوم سازی منازل را ۲۰ ساله 
با نرخ سود ۵ درصد دانست و خاطرنشان کرد: سالانه در استان 
بوشهر ۲ هزار و ۵۰۰ واحد مسکونی مقاوم سازی می شد که سال 
قبل به هفت هزار واحد افزایش یافت. امیر برومند با بیان اینکه از 
انتهای سال گذشته تاکنون تعداد ۷ هزار واحد جهت اخذ تسهیلات 
مقاوم سازی به بانک های عامل معرفی شده اند، افزود: از این تعداد، 

پنج هزار و ۵۰۰ واحد مسکونی انعقاد قرارداد صورت گرفته است.
وی، گفت: علاوه بر هفت هزار واحد مسکونی یاد شده چهار هزار 

واحد دیگر به سهمیه استان بوشهر افزوده شد.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان بوشهر با اشاره به 
اینکه طی سه سال اخیر ۱۷ هزار و ۳۷۰ واحد مسکونی در روستاها 
و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت مشمول دریافت وام با کارمزد 
۵ درصدی شده اند، اضافه کرد: تاکنون برای ۱۳ هزار و ۳۷۰ واحد 
اظهار داشت:  برومند  پرداخت شده است.  مسکونی ۳.۵ همت 
همچنین از انتهای سال گذشته تاکنون ۱۱ هزار واحد مسکونی در 
روستاها و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت مشمول دریافت وام 

با سود ۵ درصد و بازپرداخت ۲۰ ساله شده اند.
سهمیه  افزایش  برای  محدودیتی  هیچ گونه  کرد:  تصریح  وی 

تسهیلات مسکن روستایی به شهرستان ها را نداریم.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان بوشهر از ساخت ۵۰۰ 

واحد مسکونی ویژه محرومین در استان خبر داد و بیان کرد: این 
واحدها در روستاها و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت در حال 
ساخت است و علاوه بر وام ۳۵۰ میلیون تومانی، تا سقف مبلغ 
۲۰۰ میلیون تومان نیز به صورت بلاعوض از محل مسئولیت های 
اجتماعی وزارت نفت پرداخت می گردد. وی با اشاره به واگذاری 
زمین به صورت ۹۹ ساله به متقاضیان گفت: ۲۱ هزار قطعه زمین 
در سامانه تم ثبت شده است، که هم اکنون هزار و ۳۰۰ متقاضی 
درخواست زمین وجود دارد. امیر برومند افزود: همچنین از محل 
حساب ۱۰۰ امام )ره( نیز مبلغ ۵۰ میلیون تومان به صورت کمک 
بلاعوض پیش بینی شده که به واحدهای در حال ساخت پرداخت 
بلاعوض  کمک  اعتبار  کل  جمع  کرد:  نشان  خاطر  وی  می شود. 
از محل مسئولیت های اجتماعی وزارت نفت هزار  تصویب شده 

میلیارد ریال است که به این طرح تزریق خواهد شد.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان بوشهر با بیان اینکه 
طی سه سال اخیر سه میلیون مترمربع معادل ۳۷۸ کیلومتر معابر 
روستاهای استان بوشهر با همکاری دهیاری ها آسفالت شده است، 
افزود: ۸۰۰ هزار مترمربع آسفالت معابر روستاهای استان در هفته 

دولت سال جاری افتتاح و به بهره برداری خواهد رسید.
نیز  بازنگری طرح های هادی در روستاها  برومند، در خصوص 
گفت: بازنگری طرح هادی ۱۹۰ روستا در استان انجام شده است 
و در شهرستان گناوه نیز بازنگری ۱۷ روستا نیز در حال انجام است.
وی افزود: ۱۴ روستای شهرستان گناوه نیازمند بازنگری طرح هادی 
است، که انتظار می رود در کمیته برنامه ریزی شهرستان اعتباری در 

این خصوص تخصیص داده شود.

وستایی در بوشهر نداریم محدودیتی برای افزایش سهمیه تسهیلات مسکن ر

استاندار گیلان:
حقوق نیروهای شرکتی آبفای گیلان به طور کامل پرداخت شود

اسدالله عباسی در جلسه شورای برنامه ریزی استان اظهار کرد: بیش از هشت هزار و ۲۰۰ میلیارد تومان پروژه صنعتی، عمرانی و 
اقتصادی در گیلان به بهره برداری رسیده است. استاندار گیلان با بیان اینکه مردم این استان با افزایش ۱۰ درصدی مشارکت در 
دور دوم انتخابات ریاست جمهوری حماسه آفریدند، گفت: مردم ولایتمدار استان نشان دادند همواره پای انقلاب اسلامی و 
آرمان های امامین انقلاب هستند. عباسی با اشاره به نقش شهدای خدمت در پیشبرد اهداف نظام مقدس جمهوری اسلامی 
اضافه کرد: شهید رئیسی، امیر عبدالهیان، نورانی، انصاری و دیگر شهدای خدمت نشان دادند می توان در راه خدمت به مردم 
شهید شد. وی با تأکید بر برگزاری انتخابات مجلس شورای اسلامی و ریاست جمهوری در سلامت کامل در گیلان افزود: در 
چهار ماه گذشته سه انتخابات را در سلامت و امنیت کامل برگزار کردیم و حتی در انتخابات مجلس شورای اسلامی درخواست 
بازشماری برخی از صندوق ها را داشتند که بخوبی و درستی انجام شد و این امر نشان می دهد تمامی مسؤولان مرتبط با برگزاری 

انتخابات در صحت و سلامت کامل برای برگزاری انتخابات تلاش کردند.
استاندار گیلان یکی از اهداف دولت سیزدهم را خدمت به مردم تا روز تنفیذ رئیس جمهور منتخب برشمرد و بیان کرد: از روز شهادت 
شهید جمهور تا به امروز و بنا بر فرمایش مقام معظم رهبری، خللی در اجرای تعهد برنامه ها و تکمیل پروژه های عمرانی با درایت سرپرست ریاست جمهوری 
دکتر محمد مخبر خللی وارد نشد و امور استان و کشوری به خوبی انجام شد. عباسی با اشاره به قدردانی مقام معظم رهبری از اقدامات دولت سیزدهم در سال 
سه سال گذشته و بعد از شهادت ایشان بیان کرد: برخی از پروژه ها مثل تالار مرکزی رشت، هتل حیران و کتابخانه رشت با ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی در دولت 
گذشته افتتاح شدند، ولی با نواقصی مواجه بودند که در دولت سیزدهم تمامی نواقص آن برطرف شد. وی با بیان اینکه خدمات دولت سیزدهم در کشور تا روز 
تحلیف با قدرت انجام خواهد پذیرفت، افزود: مقام معظم رهبری در دیدار با اعضای هیئت دولت از عملکرد دولت سیزدهم نهایت تشکر را داشتند و این خدمات 
باید تا روز تحلیف رئیس جمهور منتخب انجام شود و هیچ عذری در کوتاهی مدیران پذیرفته نیست. استاندار گیلان یکی از ویژگی های بارز دولت سیزدهم را 
توزیع عادلانه اعتبارات در بین مناطق محروم دانست و بیان کرد: توزیع اعتبارات در استان را بر اساس محرومیت تنظیم کردیم و سه درصد درآمد نفتی مربوط به 
مناطق محروم است. عباسی با تاکید بر توجه به توسعه زیرساخت در دولت سیزدهم اضافه کرد: در سه سال گذشته زمینه بستر برای توسعه اقتصادی و تولید 
فراهم شده و بسیاری از پروژه های زیر ساختی شامل آزاد راه منجیل رودبار، راه آهن رشت_کاسپین، پل میدان گیل لاهیجان، پل کابلی آستانه اشرفیه افتتاح شد.

وی با بیان اینکه حقوق نیروهای شرکتی آب و فاضلاب باید به طور کامل پرداخت شود، افزود: شرکت آب و فاضلاب یک شرکت خصوصی است و دولت هم 
برای پرداخت حقوق نیروهای شرکتی مربوط به آب و فاضلاب اقداماتی را انجام داده است.

امام جمعه اصفهان:
مهمترین عامل در بهبود عملکرد دستگاه ها تدبیرمدیر ومدیریت صحیح است

امام جمعه اصفهان گفت: بسیاری از امور را می توان با تدبیر حل کرد و بخشی از کار مربوط به مدیریت است و یک مدیر با 
مدیریت درست قادر است کارهای فراوانی را با تدبیر انجام دهد. آیت الله سید یوسف طباطبایی نژاد در دیدار با سرپرست جدید 
بنیاد شهید و امور ایثارگران اصفهان و ریاست بیمارستان امیرالمومنین )ع( از فعالیت ها و خدمات ریاست پیشین بنیاد شهید 

و امورایثارگران تقدیر به عمل آورد و توصیه هایی به مدیریت جدید این نهاد کرد.
امام جمعه اصفهان با بیان تأثیر مدیر و مدیریت درست بر بهبود عملکرد دستگاه ها و دوائر گفت: بسیاری از امور را می توان 
با تدبیر حل کرد و بخشی از کار مربوط به مدیریت است و یک مدیر با مدیریت درست قادر است کارهای فراوانی را با تدبیر 
انجام دهد. نماینده ولی فقیه در استان با تاکید بر رسیدگی بیش از پیش به وضع جانبازان از جمله جانبازان بالای ۷۰ درصد و 
حق ویژه این گروه از جانبازان بر جامعه تصریح کرد: اکنون نیزعمده کار انجام شده است و باید بیشتر مسئله جانبازان به خصوص 
جانبازان بالای ۷۰ درصد پیگیری شود، چرا که نیاز به توجه و رسیدگی بیشتری دارند و باید ساختمان و مکانی که در آن به سر می برند 
سوئیت های مجهز با همه امکانات باشد. آیت الله طباطبایی نژاد انتخاب معاونین و تأثیر معاونین کارآمد بر تسهیل بخشی به امور را امری 
ضروری عنوان کرد و ادامه داد: در جریان انجام امور، معاونین بسیار مهم هستند و باید در انتخاب آنها دقت نمود، اگر معاونین خوب نباشند کار یک اداره و دستگاه 

معطل می ماند، لذا یک مسئله این است که سیاست بازی نکرده و هر فردی که قادر به انجام کار نیست کنار گذاشته شود.
وی اضافه کرد: باید از فرصت خدمت به خانواده شهدا و جانبازان استفاده کنید و شاکر خدا باشید که این فرصت را داده است، در خدمت خانواده شهدا بودن 

نعمت است و خانواده شهدا نیز باید خدا را شکر کنند که فرزند آنها در مسیر حق رفتند و البته توقعاتی نیز دارند که باید پاسخ درست به آنها داده شود.
عضو خبرگان رهبری هم چنین توصیه هایی در خصوص بیمارستان امیرالمومنین )ع( نیز نمود و افزود: باید در زمینه بیمارستان از کمک خیرین استفاده کرد و 

کمبودها را رفع نمود و یک بخش مهم مدیریت نیز درست خرج کردن و کنترل هزینه ها است و این نیاز به مدیریت زیادی دارد.
در ابتدای این دیدار انصاری پور سرپرست بنیاد شهید و امور ایثارگران اصفهان ضمن گرامیداشت یاد و خاطره ۲۴ هزار شهید استان به ویژه شهدای راه خدمت و 
تشکر از فعالیت ها و خدمات مسئول پیشین بنیاد شهید وامورایثارگران استان اظهار داشت: شرایط خاص و ارائه خدمات گسترده به جامعه معزز ایثارگری نیازمند 

تلاش جهادی در راستای رعایت قوانین ویژه ایثارگران است
وی گزارشی از عملکرد و روند رو به بهبود مسائل مجموعه بیمارستان امیرالمومنین ارائه نمود و افزود: بحث تغییر تعرفه های درمانی و بیمارستانها در اختیار وزارت 

بهداشت است و در این رابطه با دانشگاه علوم پزشکی جلسات متعددی برگزار شد.

استاندار خراسان رضوی با خاطر نشان کردن اینکه ۲۱ دستاورد شاخص در 
حوزه فرهنگی و اجتماعی محقق شده است، گفت: موضوع فرهنگ دفاع 

مقدس و احداث باغ موزه در اولویت برنامه های ما قرار دارد.
یعقوبعلی نظری در مراسم آغاز عملیات اجرایی احداث ساختمان 
اصلی مرکز فرهنگی و موزه دفاع مقدس اظهار کرد: در راستای فرهنگ 

مدیریتی شهید رئیسی باید مسئله محور کار را دنبال کنیم.
استاندار خراسان رضوی عنوان کرد: رعایت چهار راهبرد امنیت، رقابت، 
مشارکت و سلامت در حوزه انتخابات بسیار مهم است و از آنجایی که دو 
انتخابات با فاصله کم برگزار شد، رعایت این ۴ اصل نیاز به دقت فراوان داشت 
که سربلند از این امتحان بیرون آمدیم. شاهد حفظ سلامت در برگزاری و جلوگیری 

از شبهات بودیم و هیچ شبهه و مدرکی دال بر خدشه به سلامت انتخابات وجود نداشت.
وی با اشاره به اینکه در بین استان های هم تراز، رتبه اول را در میزان مشارکت کسب کردیم، گفت: میزان 

مشارکت در استان خراسان رضوی به ۵۸ درصد رسید که باعث افتخار است.
نظری با اشاره به اینکه برای انتخابات ۸۰ هزار نفر مجری در سطح استان فعال بودند، افزود: این چهار 

انتخابات از نظر تعداد و اجرای دقیق و صحیح سابقه ندارد و رکورد زده است.
استاندار خراسان رضوی با اشاره به اینکه ضعف فرهنگی، ناهنجاری های اجتماعی را به دنبال خواهد 
داشت، ابراز کرد: با وجود اینکه اقتصاد در اولویت قرار می گیرد، اما همیشه فرهنگ اساس است؛ بنابراین 
در سطح استان تلاش بر این بود ضمن تمرکز بر مسائل اقتصادی و معیشتی مردم بر مسائل فرهنگی، 
اجتماعی و زیرساختی نیز توجه شود. وی با خاطر نشان کردن اینکه ۲۱ دستاورد شاخص در حوزه فرهنگی 
و اجتماعی داشتیم، ابراز کرد: در اثر تمام فعالیت هایی که در دستگاه ها و توسط مسئولان مختلف صورت 

گرفته، روند طلاق منفی و موالید مثبت است.
نظری با اشاره به اینکه موضوع فرهنگ دفاع مقدس و احداث این باغ موزه در اولویت برنامه های ما قرار 
داشت، گفت: امکانات مالی در این زمینه بسیار محدود بود و نمی توانستیم به صورت گسترده یا با اتکا به 
منابع عمومی سنواتی دولت، کار را دنبال کنیم و امکان پذیر نبود. در حوزه برق به میزان ۸ همت در حال 
اجرای پروژه هستیم که از منابع تملک دارایی نیست یا بسیار جزئی از آن است. استاندار خراسان رضوی 
عنوان کرد: در حال حاضر پنج شش بیمارستان در حال اجرا و احداث داریم. کشف رود همیشه از دریچه 
زیست محیطی مورد بحث بود، اما امروز با افتتاح تصفیه خانه چرمشهر و به زودی شهرک صنعتی توس و 
پروژه های تصفیه ای مشهد دیگر معضلی به نام کشف رود نداریم و تبدیل به منطقه ای اثرگذار خواهد شد.

استاندار خراسان رضوی:
۲۱ دستاورد شاخص در حوزه فرهنگی و اجتماعی تحقق پیدا کرده است


